
 Generalforsamling 17.02.2016 

 

1. Valg af dirigent: Jane Kronvold 

2. Godkendelse af dagsorden: Dagsorden er godkendt 

3. Uddeling af pokaler til ranglistevindere og klubmestre:  

Klubmester Spring – hest: Silke Bjerring Pedersen 

Klubmester Spring – pony: Fie Paaske 

Klubmester Dressur – hest: Sanne Lykke Møldrup 

Klubmester Dressur – pony: Rose Wegge-Larsen 

 

Ranglistevinder Dressur - hest: Irene de Darko 

Ranglistevinder Dressur – pony: Caroline Danneskiold Lassen 

Ranglistevinder Spring – hest: Mille Lykke Jørgensen 

Ranglistevinder Spring – pony: Mille Sofie Andersen 

 

4. Årsberetning: Godkendt 

5. Regnskab: Godkendt 

6. Kontingent: Hæves ikke denne gang, da der ikke er stemning for at hæve kontingentet. Der var 

en god diskussion om hvad vi heller kan gøre (se under eventuelt).   

7. Indkomne forslag: Ingen 

 

8. Valg af bestyrelse:  

Margit Agerskov Poulsen (ikke på valg) 
Marit Sørum (ikke på valg) 
Kamille Larsen (genvalgt) 
Christina Bjørndahl (valgt som kasserer) 
Jeanette Riis Karlsen 
 
Suppleanter til bestyrelse: 
Jeanette Wegge-Larsen 
Lisbeth Dahl 
 
Kasserersuppleant: 
Jane Kronvold 
 
Juniorudvalg:  
Rebecca Larsen og Sif Riis Leth Lehmann 
 
Juniorsuppleant:  
Silke Bjerring Pedersen 
 



Revisor: Lotte Jensen 
Revisorsuppleant: Lisbeth Andersen 
 

9. Nedsættelse af udvalg:  

Udvalg: 
Dressurudvalg: 
Eva Stoltze (formand), Christina Larsen, Lykke Andersen, Marie Louise Larsen, Jane Kronvold. 
 
Springudvalg: 
Malene Gertov, Bettina Hansen, Mille Jørgensen 
 
PR Udvalg:  
Jane Kronvold. 
 
Sponsorudvalg: er ikke aktivt, og omdannes til et Facebook udvalg. Rikke Lykke Jørgensen og 
Marie Louise Larsen har ansvaret for dette, og kommer med til det første bestyrelsesmødet. 
   

10. Eventuelt:  

Hvordan får vi en bedre klubånd?  

Forslagene strømmet ind:  

Flere arrangementer om onsdagen? Flere har problemer med at bruge en hel weekend. 

Foredrag? Rid for dommer kursus? Madaftener? Cavaletti? Evt med mad bagefter? X-factor, 

Disneysjov og guf en fredag? Spring – åben bane? Foredrag og spise bagefter? Det kan være lidt 

svært at komme ”udefra” og bare spise.  

 

Hjælper ansvarlig i bestyrelsen? Det hjælper med personlig henvendelse til folk om at hjælpe. 

Tilpasse stævner til vores ryttere? Vil vi have kontingenter eller starter? Der savnes fællesskab 

ude på stævner. Der kan være rytterprofiler på FB siden? Ranglistereglerne er for svære, og 

sammenlagte klasser og B0 klasser bør også tælle. Bestyrelsen kigger på reglerne.  

 

Åben facebook side som viser lidt af ”hverdagen”. Opslag kan ”boostes” og få mere views. Flere 

bør være administratorer og kan lægge op opslag. Der bør vaære administratorere både fra 

Kastaniegården og udefra. Rikke Lykke Jørgensen står for FB-siden, men hjælp af Marie Louise, 

og Jeanette Wegge-Larsen er admin ”udefra”.  

Skal vi rense op i vores lukkede gruppe så den kun er for FKR-medlemmer? For meget negativt i 

FB gruppen gør at folk ”kvæles” og får dem til at springe fra klubben.  

 

 

 

 


